
 
 

Styrelsemöte 2017-08-08 

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Kim Forsman, Jonny Stenbäck, Henrik Bokstedt,  
Ann-Louise Bergh, Thomas Brundin, Micce Rosén och Helena Lyborg. 

 

1. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll gicks igenom. 

 
 

2. Läget i lagen 
P01/02 – en tränare har hoppat av. Peter informerade om ett antal olika alternativ. Peter och 
Thomas följer upp ev ny tränare tillsammans. Krav att ledarna genomgår ledarutbildning. 
 
P03/04/05 – Laget kommer att fortsätta  och alla ledare utom en verkar vara kvar. Laget kommer 
spela i två serier. 
 
P06 – Laget kommer fortsätta. 
 
F01/02 - Patrik arbetar med tjejsidan, försöker få med lite fler äldre tjejer. I vilket fall som helst 
kommer laget att vara kvar. 
 
F04 – Laget kommer fortsätta. Ev ett tränaravhopp. 
 
P/F08/09 – blandat lag. 
 
 

3. Serieanmälan 
Patrik har anmält alla lag och arbetar nu med att lägga in alla matcher i IBIS. Patrik har fått alla tider 
från Fyhr, anpassat efter hur långt man åker till matcherna. 
 
Peter påtalar att vi måste reda ut vad som gäller den serie P01/02 är anmälda i. Behöver man 
dispenser för 01:orna eller inte? Patrik kollar detta. 
 
 

4. Poolspelanmälan 
Skall vara inne 13/8, Patrik ansvarig för detta. 
 
 

5. Herrlaget - status 

 Ny tränare; Tommy Edgren. Avtal skrivet med honom på två år. 

 Ett antal spelarkontrakt är skrivna. Info läggs ut på hemsidan. 

 Sportchefen Atting har varit ansvarig för kontrakt. 
 
 
 
 



 
 
 

6. Samarbete med Nässjö - status 
Patrik har träffat Jim i Nässjös styrelse. De ser positivt på samarbetet mellan klubbarna. 
 
Peter informerade om JAS-satsningen: 

 I vecka 26 togs del av truppen ut. Uttagna ur IBK Husar: Nico, Axl, Filip och Jesper. 

 1-3/9 skall laget spela en cup i Göteborg. 

 Under sommaren har spelarna haft ett träningsprogram som man skulle genomföra samt 
rapportera till tränarna. 

 4 matcher inbokade i Eksjö, Olsbergs Arena kl 11: 30/9 mot Vimmerby, 18/11 mot 
Craftstaden, 13/1 mot Värnamo, 3/3 mot CL98IC. 

 JAS-träningarna genomförs måndagar i Nässjö. 

 Peter kommer att vara engagerad i JAS-laget som tränare. 
 
Avstämningsmöte med Nässjös styrelse skall bokas in i sept/okt. 
 
Viktigt att laget marknadsförs för att väcka intresse hos yngre spelare. Gemensam hemsida för JAS 
(Nässjö/Eksjö)? 
 
 

7. Husarcupen 
Genomförs 6-7/1 2018. 
 
Patrik har öppnat Cup-Sidan och har skrivit att anmälan öppnas om ett par veckor. Har redan fått 
förfrågningar om cupen, positivt! 
 
Klassindelning: 
F01/02 
F04/05 
P04/05 
P06/07 
 
Samma koncept om förra året, alla garanterade 4 matcher men under en kortare tid. 
 
Sanktion från förbundet måste sökas. Patrik ansvarig för detta. 
 
Arbetsgrupp: Patrik, Peter, Johanna, Helena och Micce (kamera-ansvarig). 
 
Mikrofon köps in till kameran för att undvika att ”snacket” vid filmningen. 
 
Facebook-sida för cupen? 
 
 

8. Sportchefens arbete 
Sportchefen skall arbeta med utveckling av klubben, spelare och ledare. 
 
Atting har gjort ett jättejobb bland annat med kontrakten som herrlagets spelare har skrivit på. 
 



 
 
 

9. Hemsidan 
Får vara 4 klubbrepresentanter som Admin på hemsidan. Patrik, Peter och Helena har fullbehörighet. 
Micce har behörighet för Herrlaget men skall även han ha full behörighet. 
 
Finns lite nya funktioner exvis som att medlemsregistret kan ligga där. 
 
 

10. Material 
Sargtryck måste vara uppdaterat inför att herrarnas säsong drar igång. Laget.se  - måste upp på  

sargerna.  

Kontrollera också om sargen behöver numreras om. Materialansvariga kollar detta med Fyhr. 

Behöver herrlagets tröjor något ytterligare tryck?  

Strumpor behöver ses över och köpas in nya. Thomas Brundin ansvarig. 

Uppvärmningströjor - Vem kan sponsra? Henrik kollar med Orrhaga WaterJet om det är aktuellt med 

sponsring igen. Om vi inte kan använda de ”gamla” behöver nya köpas in…. 

Herrlaget - matchställ, målvaktsställ behöver köpas in. Nya tränare skall ha sin utrustning. Thomas 

Brundin ansvarig. 

 

11. Klubbdag Intersport 
Klubbdag Intersport – 4/9. Patrik skickar ut info ang dagen. 
Fotografering – 2/10 
 
 

12. Träningstider 
Patrik visade förslaget på hur träningstiderna är fördelade. 

Damlaget från Nässjö kommer att vilja ha vissa matcher i Eksjö. Hälften av spelarna kommer från 
Eksjö. 
 
 

13. Kassör 
Lösning på ny kassör diskuterades. En möjlig lösning är att Patrik avgår som ordf och tar kassörsrollen 
istället. Ingenting beslutades. 
 
Behöver genomföras; 

 Överlämning 

 Bankkontakter 

 Rutiner 
 

 

 



 
 

 

 

14. LOK-stödet 
Skall vara rapporterat runt 25/8. Man kan på ett enkelt sett se om lagen har skött sig på Laget.se. 
 
 

15. Sponsring 
Patrik gick igenom listan som den ser ut i dagsläget. 
 
Rogers Bil fortsätter med sin sponsring men en del kommer att gå enbart till Herrlaget. Herrlaget 
kommer att få utföra visst arbete på företaget. 
 
Veldi Svetskompetens går in som nu sponsring. Vill ha tryck på F04, betalar trycket själv. 
 
Går allt igenom landar sponsringen på 99.000kr. Dock kan ett par ytterligare sponsorer tillkomma. 
 
Sargtryck kommer att beställas. 
 
 

16. Ekonomi 
105.000 budgeteras för sponsringen och ändras därmed från 90.000 i budgeten. 
 
Mössor köps in till denna säsong, dock av en annan modell. Thomas Brundin ansvarig. 
 
Styrelsens förslag är den budget som ligger med ovanstående ändring. Innebär ett minusresultat på 
5600kr. 
 
 

17. Bokslut 
Bokslutet gicks i korthet igenom. 
 
 

18. Årsmötet 21/8 
Valberedningens förslag: 

 Styrelse: Frida Svensson, Linda Forsman och Thomas Brundin.  

 Revisorerna fortsätter ytterligare ett år. 
 
Verksamhetsberättelse 
Några små ändringar har gjorts sedan Patriks utskick. 
 
Verksamhetsplan 
Några små ändringar har gjorts sedan Patriks utskick. 
 
Medlemsavgifterna 
Ligger kvar på samma nivå som föregående säsong. 
 
Övrig förberedelse 



 
Helena tar på sig att köpa blomma till de tre ledamöter som skall avtackas. 
 
 
 

19. Aktivitetsplanen 
Aktivitetsplanen följdes upp. 
 
Påminn om utdrag ur Brotts- och Belastningsregistret. Gäller nya och gamla ledare. 
 
Ansvarsområden inför ny säsong 
Helena uppdaterar organisationsschemat för klubben. 
 
 

20. Övriga frågor 
Dubbel medlemsavgift EBK och IBK Husar fortfarande intressant att diskutera. Patrik kollar också 
gällande en gemensam helgaktivitet mellan klubbarna. 
 
IBK Husar är numera en del av Idrottsskolan. 
 
Tränarutb kommer att genomföras. Atting har helhetsgreppet. Helena ringer förbundet ang grundutb 
domare, ledarutb grund samt fortsättning domare. 
 
Nya datorer och nytt mixerbord i Olsbergs. Vaktmästarna och vissa som städa kommer att utbildas på 
nya systemet. Därefter kommer utvalda ur EBK och IBK Husar ut bildas som i sin tur kan utb inom 
sina resp föreningar. 
 

 
 

     

Patrik Revelj   Helena Lyborg  
Ordförande   Sekreterare 
 


